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A01. Goedkeuring van het verslag van de AO van 

08/02/2022 

• OME had geen tijd om het op te stellen. Het zal tijdens de volgende BO 

worden goedgekeurd. 



A02. BDF - Gewone en Buitengewone Algemene 

Vergadering van 17/03/2022 

a) Gewone Algemene Vergadering 2022:  

1. Actieplan 2022 

• OME heeft gevraagd of er opmerkingen of verzoeken 
zijn met betrekking tot het ontwerp-actieplan 2022 

• PG verklaarde dat de inhoud duidelijk was. Geen 
opmerkingen van andere BO leden 

2. Boekhouding - Afsluiting 2021: goedkeuring 

• OME legde uit dat de sluiting door de trustee was 

uitgevoerd, zonder bijzondere problemen. 
• De BO-leden vroegen of het mogelijk is de term "winst" 

te vervangen door "eigen vermogen" of "overgedragen 
positief resultaat". Als dit niet gemakkelijk door de 

trustee kan worden gedaan, kan het blijven zBOls het is. 
Zo nodig zal een toelichting worden toegevoegd. 

• De BO gaat akkoord met alle boekhoudkundige 

documenten. EDS zal de ontwerpbegroting presenteren 
tijdens de AV 

b) Buitengewoon GA : 

1. Ontvangen aanvragen voor de BO: geldigheid 

• OME deelde de tabel van de ontvangen aanvragen mee. Ze 
zijn in orde. In vergelijking met de vorige periode zal er één 

organisatie meer lid zijn: de Braille Liga.  
• Hij stelde voor de BO als een team te presenteren. Er zou 

dus geen individuele stemming zijn en er zou geen geheime 

stemming nodig zijn. 
• De FO gaat akkoord.  
• EDS dat voor AltéO Marc Trémouroux, voorzitter van 

AltéO, aan het einde van zijn mandaat kandidaat zal zijn 

voor de BO van de BDF.  
• PSch legde uit dat hij zijn aanvraag had ingediend onder 

vermelding van "tot de oprichting van de adviesraad voor 
personen met een handicap in de Duitstalige 

Gemeenschap. Hij zou zijn ambtstermijn kunnen 
verlengen, afhankelijk van het besluit van de adviesraad. 

2. Wijziging van de statuten en van de ROI: goedkeuring  

• OME: een term moet worden veranderd in "administratief 
orgaan", om in overeenstemming te zijn met het wetboek 
vennootschappen en verenigingen. Het secretariaat zal van de 

gelegenheid gebruik maken om gedetailleerd verbeteringen 



voor te stellen. Wijzigingen in de samenstelling van de AO 
zullen op hetzelfde tijdstip worden bekendgemaakt. 

• De Raad ging akkoord. 

c) Thema: "De wending van de digitalisering. Wat zijn de 

gevolgen voor mensen met een handicap? 

1. Belanghebbenden 

• OME: geen reactie van de gecontacteerde leden van het 

Europees Parlement, ondanks talrijke aanmaningen. Ook geen 

reactie van de bevoegde minister. Albert Prévos zal het EDF 
vertegenwoordigen. Wat de "academische" kant betreft, zou het 
secretariaat contact kunnen opnemen met de heer Descamps, 

die een artikel over de "platformisering van het maatschappelijk 
werk" heeft gepubliceerd in het tijdschrift "Les politiques 

sociales 
• EDS stelt voor Mathieu Angelo (CAWaB) te vragen om te 

spreken over kwesties in verband met digitalisering en 

contact op te nemen met de Koning Boudewijnstichting, 
die ook materiaal over dit onderwerp publiceert 

• PG, op het niveau van de Koning Boudewijn Stichting, zou 
het goed zijn om een Nederlands spreker te hebben 

• OME stelt voor contact op te nemen met Read and Write 
• VDE stelt de naam voor van een persoon die onderzoek 

doet naar digitalisering voor de Europese Commissie, aan 
de Nederlandse kant... Zij werd ontmoet in het kader van 

de CSNPH 
• ThD herinnert ons aan het belang van een evenwicht 

tussen de belanghebbenden uit de onderzoekswereld en 

het veld 

2. Ronde Tafel 

• Behandeld in sectie 1. 

A03. EDF - Bestuur: Parijs 10 & 11 maart 2022 

a) Uitnodiging en PB 

• De punten op de agenda zijn :  
o Groen EDF: voor een duurzaam milieubeleid 

o 25 jaar EDF 

o Actualisering van het beleid van het EDF 
o Bestrijding van geweld tegen vrouwen 

o Update Vrouwencommissie 
o Jongerencomité bijgewerkt 

o Algemene Vergadering van het EDF - ontwerpagenda 
o Aanpassing van de EDF-statuten + bijlage 



b) Documenten: analyse 

• PG legde uit dat hij de documenten had doorgenomen. Het 
PB is zeer breed. OME zal de documenten analyseren en 

feedback geven. Als u aandachtspunten of gedachten hebt, 
geef ze dan door aan GM, met een kopie aan het secretariaat. 

• De Raad stemt in met de procedure 
• PG legde uit dat EDF hem had gevraagd te spreken over EDC. 

EDF vroeg om toe te voegen wat zij wilden. Deze conferentie 
vindt plaats in de gebouwen van het ministerie 

A04. Frans voorzitterschap van de Europese Unie: 

ministeriële bijeenkomst, Parijs 9/3/2022 :  

a) Thema's 

• Naar toegankelijkheid en mobiliteit: uitdagingen en kansen bij de 

uitvoering van de strategie 2021-2030 

•  Betere kansen op werk en onderwijs in een meer inclusieve EU 

• Naar een Europees perspectief op autisme-onderzoek 

• Naar een inclusieve arbeidsmarkt, in het licht van het Europese 

werkgelegenheidspakket voor mensen met een handicap 

• Afsluitende opmerkingen van mevrouw Sophie CLUZEL, 

staatssecretaris voor personen met een handicap, Frankrijk, namens 

het voorzitterschap van de Raad van de Europese Unie 

b) Deelneming van Gisèle Marlière 

• GM verklaart dat het de ministeriële conferentie met minister Lalieux 
zal bijwonen aan de vooravond van het Board van EDF 

c) Kantoor/administratieve voorziening 

• OME legde uit dat het secretariaat het kabinet van informatie had 
voorzien en dat Gauthier Cocle de nota's had toegezonden. De 
associaties kunnen aanwezig zijn, wat positief is. Het is een CIM, dus 

de ministers zullen spreken. Het valt nog te bezien hoe de 
vrijwilligerssector kan ingrijpen. 

A05. Oorlog in Oekraïne - Mensen met een handicap :  

a) Interpellatie van de Belgische regering 

• PG: De BDF hoeft geen standpunt in te nemen over de inhoud 

van het conflict. Zijn rol is een standpunt in te nemen ten gunste 

van de PSH in een oorlogssituatie 

b) Coördinatie van steun voor PmH 

• PG: Catherine Naughton heeft een lijst van behoeften gestuurd. Het is 

belangrijk dat donaties naar de juiste kanalen gaan 



• VDE: het secretariaat bereidt een nieuwsbericht voor dat op de BDF- 

en CSNPH-websites zal worden geplaatst 

A06. CE - Akhaton sociaal :  

a) op 16/03, om 10.30 uur, het kader van de 

arbeidsbemiddeling te bespreken 

• OME legde uit dat de EG contact had opgenomen met de BDF om 

bij deze "sociale akhaton" te interveniëren om innovatieve 

oplossingen voor de werkgelegenheid te vinden. De organisator 

wilde dat het BDF 20 minuten zou spreken over de werkomgeving 

van mensen met een handicap in België. OME onderstreepte enkele 

steeds terugkerende problemen: redelijke aanpassingen die niet 

worden toegepast, het probleem van onduidelijke wetgeving die het 

opleggen van sancties niet toelaat, het feit dat er in 40 jaar ESF 

geen verbetering is opgetreden in de arbeidsparticipatie van PmH's. 

• ThD zei dat Inclusion ook was benaderd 

• PG ermee instemt de BDF te vertegenwoordigen, op 

voorwaarde dat dit kan gebeuren via een videoconferentie in 

persoon? 

b) Hulplijn 29/03: "bron persoon » 

• OME legde uit dat deze tweede dag van de "sociale akhaton" van de 

EG een dag zou zijn waarop het EG-personeel zou werken aan de 

gebieden die tijdens de eerste vergadering waren vastgesteld.  

• Het verzoek is dat de BDF telefonisch kan worden gebeld, indien 

zich een technische vraag voordoet 

• EDS onderstreept de complexiteit van de taak. De vragen zullen 

concreter zijn. We moeten kunnen rekenen op een vereniging met 

een goede kennis van de Vlaamse, Waalse en Brusselse wetgeving 

• PG stelde voor dat het secretariaat bij de Braille Liga zou nagaan of 

zij hiertoe bereid zijn 

• (Latere opmerking van het secretariaat: ondanks een 

herinnering per e-mail van het secretariaat is sinds de 

vergadering van de raad van bestuur niets meer van de EG 

vernomen) 

Punten ter informatie 

B01. EDF : Sonata Project - Vrouwen met een handicap:  

• KBH legt uit dat het BDF het voorstel heeft afgewezen vanwege de 

werklast voor het secretariaat 

• BO leden bevestigen dat dit een "wijs besluit" is 

C01. Diversen 



• VvdE zal de VFG verlaten om bij de Vreemdelingen Dienst te gaan werken. 

De precieze datum is nog niet bekend. 


